
 

   
 

 

Referat fra møde i Fællesbestyrelsen 

17. december 2024. Personalestuen i Starup kl. 17.00-19.00 (19.30) 

Mødedeltagere:  

Mette, Lykke, Stine, Johnny, Kristian, Henriette, Egon, Mette og Martin 

Fraværende: 

Michaela, Lars, Walther, Carsten 

 
1. Godkendelse af dagsorden  

 

2. Nyt fra elevrådet – Agerbæk  
(10 min. - orientering) 

Videooplæg fra elevrådet.  
Elevrådet havde flere ønsker til bestyrelsen. Det aftales, 
at elevrådet prioriterer og helt konkret udvælger, hvad 
de gerne vil, at bestyrelsen kigger nærmere på.  
 

3. Nyt fra børnehaven  
(10 min.) 

Der har været luciaoptag for både dagpleje, skole, 
forældre og kirke. 
Bedsteforældre kom og lavede julefrokost for børnene.  
Stor opbakning fra både forældre, bedsteforældre mm. 
Der har været en opsigelse i børnehaven. Der skal 
ansættes en ny hurtigst muligt i det nye år. 
Uanmeldt tilsyn – fokus på hvilke voksne der hørte til 
hvor. Der var mange roser. Meget tydelige og 
kompetente voksne med gode relationer.  
Fokus på slidte omgivelser. 
Obs på at skærme vuggestuebørnene lidt mere. 
 

4.  Nyt fra skolen 
(5 min) 

Lars er forsat sygemeldt. 
Lone fra Agerbæk SFO er sat op i ledelsestid, så Martin 
har mulighed for at være i Starup. Børnesager er delt 
mellem Martin, Lone og Mette. 
 
Der har været ansættelsessamtaler ift. pædagogstillinger 
i sfo og børnehave i Starup. Det meldes ud snarest, hvem 
der er ansat. 
 
Det politiske udvalg har haft juniorklubber på 
dagsordenen. Forslaget er, at elever fra filialskoler gerne 
må melde sig ind i juniorklubben på hovedskolen. 
Forslaget er indstillet til byrådet. 
 

5.  Evaluering af samlukning 
Drøftelse – Tenna deltager 
(15 min) 

Samlukning i SFO og børnehave, så børnene samles den 
sidste time. 
Det opleves i børnehaven, at mange børn synes, det er 
spændende med de store børn, der kommer. 



 
 

 
  

 
Der er plusser og minusser. 
 
Det frigiver flere hænder til de travle timer. 
 
Nogle forældre til børn i SFO kan være nysgerrige på, om 
deres børn mister timer i SFO ved at skulle gå over i 
børnehaven. 
 
Der er tanker om, hvordan vi skaber de gode rammer for 
en børneby, hvor børnene oplever, at der er fælles 
aktiviteter på tværs.  
 
Arbejdsforholdene for personalet i skolen kan være 
mange skift. Obs på at det for sfo børnene ikke bliver 
dobbelt op på oprydning både i sfo og børnehave. 
 
Obs på skift for vuggestuebørnene og ukendte voksne 
der kommer til. 
 
Forældrene mangler en opsamling på de videre tanker. 
 

6. Rullende skolestart 
Opfølgning på spørgsmål/data og 
personaleperspektivet 
Tenna og Anne deltager 
(45 min) 

Oplevelser fra Anne – børnehaveklasseleder 
- Rigtig god glidende overgang fra børnehave til 

skole 
- God sparring mellem personalet i børnehave og 

skole 
- God mulighed for at hjælpe de yngste, når de 

kommer i mindre grupper hen over skoleåret 
- Ulemper: meget planlægningsarbejde for 

personalet da den faglige spredning er større. 
 
Klargøres til skolen 
Punktet skal på dagsorden igen på næste møde. 

7. Status på forsøg m. ekstra 
vuggestuepladser 
Tenna deltager 
(5 min) 

Der er pt en vuggestuegruppe på 7 børn. 1.1.25 er der 8 
børn. 
Der arbejdes på at skabe mere ro for vuggestuebørnene. 
Der er arbejdsgange ift. løft, barnevogne mm, som der 
skal kigges på. 
 

8. Den skæve bane 
Oplæg v. Johnny 
(15 min) 

Johnny præsenterede de ideer, der pt er på tegnebrættet 
i arbejdsgruppen. 
Det drøftes om et fælleshus kan placeres i Fredskoven, så 
det også kan benyttes i skoletiden. 
Der arbejdes på at etablere en nedgang/sti fra 
Jernbanegade til skolen. 
 



 
 

 
  

9. Økonomi Martin gennemgik de overordnede linjer. 

10.  Evt.   

 

 

 


